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کازرونصورتگرفت؛
برپایی کارگاه آموزشی راه های 

پیشگیری از چاقی

 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، طاهره بیاتی در این 
جلسه آموزشی ضمن بیان انواع دیابت، علائم و عوارض 
کاهش  منظم،  بدنی  فعالیت  انجام  با  گفت:  آن  از  ناشی 
استرس  از  پرهیز  سیگار،  ترک  شیرینی،  و  قند  مصرف 
و کنترل آن در زندگی روزمره و خودداری از مصرف 
غذاهای پرچرب، شور و سرخ کرده، می توان از ابتلا به این 
بیماری پیشگیری کرد. شهلا خلفی کارشناس واحد تغذیه 
مرکز بهداشت شهید پیرویان نیز به نقش تغذیه سالم در 
پیشگیری از دیابت اشاره کرد و تصحیح رژیم غذایی را 

پایه و اساس کنترل این بیماری دانست.

12 واحد مسکونی به مددجویان شهر 
قائمیه کازرون تحویل شد

چنارشاهیجان  بخش  قائمیه  شهر  در  مسکونی  واحد   12
کازرون به مددجویان این بخش تحویل شد.

در  فارس  استان  امداد  کمیته  مدیرکل  ایرنا  گزارش  به 
قائمیه  مددجویان  به  مسکونی  واحد   12 تحویل  مراسم 
گفت: در استان فارس طی 7 ماه امسال بیش از 23 میلیارد 
و پانصد میلیون تومان در بخش فعالیت های مسکن ازجمله 
ساخت، تکمیل و تعمیر هزینه شده که عمدتاً در اختیار 

ایتام و زنان سرپرست خانوار قرارگرفته است. 
محمد بذرافشان ادامه داد: این میزان اعتبار صرف 2760 
تعمیرات  و  تکمیل  تعمیر،  ساخت،  شامل  مسکن  فعالیت 
جزئی و کلی شده است.  وی گفت: این اعتبارات هزینه 
شده در هفت ماه امسال نسبت به پارسال ازنظر عددی و 

کمی افزایش 45 درصدی نشان می دهد.
امام  امداد  افراسیابی رئیس کمیته  مراسم سجاد  در همین 
خمینی بخش چنارشاهیجان گفت: در 7 ماه امسال تعداد 
مسکن  تعمیر  خرید،  ساخت،  قالب  در  فعالیت  مورد   65
مددجویان بااعتباری افزون بر 800 میلیون تومان در بخش 

چنارشاهیجان انجام گرفته است. 
واحد   30 امسال  پایان  تا  می شود  پیش بینی  افزود:  وی 

مسکونی در اختیار مددجویان این بخش قرار گیرد.

 حضور کارشناس آموزش همگانی
در دانشگاه فرهنگیان کازرون

 
کارشناس  پلیس  خبری  پایگاه  خبرنگار  گزارش  برابر 
شهرستان  این  فرهنگیان  دانشگاه  در  کازرون  فتا  پلیس 
از  پیشگیری  راهکارهای  درخصوص  و  یافت  حضور 

تخلفات فضای مجازی برای دانشجویان صحبت کرد.

اقلید
معاونعمرانیوزیرآموزشوپرورش:

 ساماندهی سامانه گرمازای مدارس 
از اولویت های آموزش وپرورش است

اقلید  به  سفر  در  آموزش وپرورش  وزیر  عمرانی  معاون 
این  عمرانی  اولویت های  از  یکی  کرد:  اعلام  فارس 
مدارس  گرمازایی  سامانه های  ساماندهی  وزارتخانه، 

سردسیر است.
بازدید  ایرنا، مهرالله رخشانی مهر در  به گزارش خبرنگار 
از پروژه های مدرسه سازی اقلید افزود: تکمیل پروژه های 
خیرساز هم از دیگر اولویت های این وزارتخانه است که 
هدف از این سفر، بازدید از پروژه های نیمه تمام مدارس 

شهرستان اقلید، به ویژه پروژه های نیمه تمام خیرساز بود.
اعتباری سال 1397،  بودجه  به ردیف  با توجه  افزود:  وی 

تکمیل  را  پروژه  درصد   50 خیرساز  اگر  اینکه  بر  مبنی 
کند، مقدار باقیمانده پروژه را دولت به صورت صد درصد 
تکمیل خواهد کرد، برنامه تکمیل پروژه های خیرساز در 
سال 96 به صورت صد درصد تکمیل و بودجه بندی کامل 
آن انجام گرفت و امسال نیز 110 درصد اعتبار با مبلغی 
بیش تر از 650 میلیارد تومان، ابلاغ اعتبار انجام شده است.
وی گفت: برنامه این است اگر پروژه ای با این ویژگی ها 
و  تکمیل  برای  باشد،  موجود  تکمیل  نیمه  به صورت 

بهره برداری آن برنامه ریزی صورت گیرد.
نوسازی  سازمان  دیگر  اولویت  اینکه  بابیان  رخشانی مهر 
دارای  که  است  نیمه تمام  پروژه های  تکمیل  مدارس، 
مناطق  به  سفر  داد:  ادامه  است  ملی  و  استانی  ردیف های 
از  مدارس  گرمایی  سیستم های  بررسی  و  سردسیر 
برنامه های مهم این وزارتخانه است. وی با اشاره به اینکه 
از ابتدای سال 97 اعتباری بالغ بر 150 میلیارد تومان برای 
گرفته   نظر  در  مدارس  گرمایی  سیستم  استانداردسازی 
بهینه سازی  و  تجهیز  با  کرد:  امیدواری  ابراز  است،  شده 
مطلوب تر این سیستم ها، بخشی از مشکلات برطرف شود.

رئیس سازمان توسعه و نوسازی مدارس کشور گفت: در 
شبانه روزی  خوابگاه های  و  مدارس  مجموعه  از  سفر  این 
بازدید شد و برای ساماندهی سالن مطالعه و تعمیرات اساسی 
صورت  برنامه ریزی  شبانه روزی  خوابگاه های  مجموعه 
گرفت.در این سفر رخشانی مهر، با بازدید از پروژه باشگاه 
فرهنگیان اقلید که مدت هاست از کلنگ زنی آن می گذرد 
و هنوز تکمیل نشده است گفت: برای تأمین اعتبار این 
ساختمان محدودیت های قانونی وجود دارد که البته برای 

تسریع روند تکمیل آن دستوراتی ابلاغ خواهیم کرد.

فسا
رئیسادارهفرهنگوارشاداسلامیفسا

خبرداد:
شرکت هنرمندان هنرهای سنتی فسا 

در کارگاه آموزشی

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان فسا گفت: 
هنرمندان هنرهای سنتی شهرستان فسا در کارگاه آموزشی 

یک روزه شرکت کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل  عمومی  روابط 
این ورک شاپ  افزود: در  ادامه  فارس کاظم رحمانی در 
یک روزه که با همکاری انجمن هنرهای سنتی در خانه 
به صورت  هنرمندان  برگزار شد،  فسایی  رستگار  فرهنگ 
هنری  دستاوردهای  آخرین  یکدیگر  کنار  در  عملی 
خود را به نمایش گذاشتند. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شهرستان فسا خاطرنشان کرد: در این کارگاه که 
با حضور اساتید مجرب به برگزار شده است به اهمیت، 
عرضه و تقاضای هنرهایی همچون تابلو فرش، میناکاری 

و... به طور ویژه پرداخته شد.
رحمانی در پایان ابراز داشت: سعی داریم با توجه به سال 
حمایت از کالای ایرانی و ظرفیت ایجاد شده در هنرهای 
آن  فروش  به  نسبت  میناکاری  به ویژه  شهرستان  سنتی 
در مرکز استان و شهرهای همجوار بازاریابی کنیم و در 

راستای حمایت از هنرمندان گام برداریم.

پاسارگاد
برپاییجشنوارهمیوهبنهدرپاسارگاد؛

جشنواره میوه روغنی بنه با هدف 
حفاظت ازاین گونه، برگزار شد

 
مادر  روستای  در  جشنواره  این  بنه گفت:  جشنواره  دبیر 
سلیمان، خیابان کوروش جنب موزه پاسارگاد برگزار شد.
از  هدف  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  شادمان  محسن 
اکولوژیکی  باارزش  آشنایی  جشنواره،  این  برگزاری 
زیستی،  محیط  اخلاق  گسترش  جنگل،  و  بنه  درخت 

بذرکاری و آموزش اطفای حریق جنگل و... است.
توانمندی های  نمایشگاه  برنامه  این  در  کرد:  اضافه  وی 
روستایی و عشایری نیز برگزار شده و تئاتر و مراسم بومی 

و محلی نیز به اجرا در آمد.
رئیس اداره منابع طبیعی پاسارگاد نیز گفت: جشنواره بنه 
بار برگزار می شود که در سال های  برای نخستین  امسال 

بعد نیز سالانه تداوم خواهد داشت.
جشنواره  این  برگزاری  داد:  ادامه  خسروانیان  حسن 
بیشتر جنبه حفاظتی داشت تا شیوه محافظت از این گیاه 

دیرزیست و با قدمت به شرکت کنندگان ارائه شود.
وی با اشاره به بنه به عنوان پوشش اصلی گیاهی پاسارگاد 

در  بنه  جنگل  هکتار  هزار   100 حدود  کرد:  عنوان 
پاسارگاد وجود دارد که برای جلوگیری از انقراض باید 
حفاظت مؤثر در مورد آن اعمال شود. خسروانیان افزود: 
سازمان های  همکاری  آموزشی،  کلاس های  برگزاری  با 
مردم نهاد، تبلیغات و... در 2 سال گذشته میزان آتش سوزی 
عوامل  دلیل  به  عمدتاً  که  پاسارگاد  بنه  جنگل های  در 

انسانی رخ می داد به صفر رسیده است.
از  رضایت  ابراز  با  پاسارگاد  طبیعی  منابع  اداره  رئیس 
مشارکت مردمان بومی پاسارگاد در حفظ جنگل های بنه 
میوه، شیرابه، روغن  با محصول  این درختان  اظهار کرد: 
و برگ خود نقش مؤثری در معیشت ساکنان بومی این 
منطقه دارند و ریشه آنها نیز در تقویت آب های زیرزمینی 
بنه  جشنواره  در  داد:  ادامه  خسروانیان  دارد.  مطلوب  اثر 
که برای نخستین بار برگزار شد، دوره آموزشی، کپه و 
نهال کاری به صورت عملی، کلاس اطفای حریق و... نیز 
و  حفظ  در  نزدیک  از  شرکت کنندگان  تا  شد  گنجانده 

تقویت گونه گیاهی بنه آشنا شوند و مشارکت کنند.
بنه یا پسته کوهی میوه ای است تقریباً به اندازه عدس که 

پوسته رویی آن روغنی است و دارای مغز است.
رنگ این میوه معمولًا سبز است. 

استان هرمزگان
بندرعباس

آغاز عملیات احداث شبکه فاضلاب 
بافت های فرسوده بندرعباس

عملیات اجرایی طرح شبکه جمع آوری فاضلاب بافت های 
استاندار  همتی  فریدون  حضور  با  بندرعباس  فرسوده 
هرمزگان در شمال بلوار جمهوری اسلامی این شهر آغاز 
شد. به گزارش ایرنا، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
بر  داشت:  اظهار  عملیات  این  آغاز  مراسم  در  هرمزگان 
جمع آوری  شبکه  شده،  انجام  برنامه ریزی های  اساس 
فاضلاب به طول 61 کیلومتر در 50 هکتار از بافت های 
میلیارد  بر 800  افزون  بااعتباری  بندرعباس  فرسوده شهر 

ریال اجرا می شود.
امین قصمی بیان داشت: اجرای این طرح موجب ارتقای 
شاخص های بهداشت و سلامت در این محلات می شود و 

رضایتمندی مردم را در پی خواهد داشت.
هم اکنون 42 درصد شهر بندرعباس دارای بافت فرسوده 
جمعیت  درصد   46 که  بوده  غیررسمی  سکونتگاه های  و 
بافت ها ساکن هستند که وسعت آن  این  در  شهری آن 
به سه هزار و 72 هکتار می رسد. به علت بالا بودن سطح 
آب های زیرزمینی و نزدیکی به دریا و همچنین دسترسی 
نداشتن به شبکه فاضلاب شهری، فاضلاب این محله ها در 
کوچه ها رها شده و یا در کانال ها به خورها وصل می شود 
شهروندان  برای  بهداشتی  و  زیست محیطی  مشکلات  که 
به وجود آورده و سلامت آن ها را به خطر می اندازد و از 
همین رو اجرای طرح شبکه جمع آوری فاضلاب در این 

مناطق از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

استان خوزستان
 بهبهان

درششمینجلسهشورایسلامتدربهبهان
مطرحشد؛

اجرای طرح غربال گری بیماری های 
غیر واگیر در بهبهان

جلسه  ششمین  خلیجی:  محمد خبری/ سرویس
محمد  ریاست  به  جاری  سال  در  بهبهان  سلامت  شورای 

حری فرماندار و همه اعضا برگزار شد.
پزشکی  علوم  دانشکده  بهداشتی  معاون  شبرو  محسن 
انجام  اقدامات  برشمردن  با  سلامت  شورا  دبیر  و  بهبهان 
شده و مصوبات جلسات پیشین به اجرای طرح غربال گری 
بیماری های غیرواگیر اشاره کرد و اظهار داشت: تاکنون 
بالغ بر 194 نفر از کارمندان ادارات دولتی تحت آزمایشات 
کلینیکی قرار گرفته اند که تعداد 93 نفر از آنان مبتلا به 
بیماری هایی چون دیابت و کلسترول و یا فشارخون بالا 
بهداشت محیط در  نیشابوری رئیس گروه  بوده اند. وحید 
اطلاع  با  آزمایشات  متذکر گردید که  این طرح  تشریح 
قبلی و در اداره مربوطه و توسط کارکنان و کارشناسان 
دانشکده علوم پزشکی بهبهان انجام می پذیرد و نتایج آن 
در  شاغل  پزشکان  به  درمان  برای  مبتلایان  و  محرمانه 

دانشکده معرفی می گردند.
در ادامه جلسه حری رئیس شورای سلامت، از پیگیری ها 
برای  تلاش  و  عفونی  زباله های  حمل  مسئله  حل  جهت 

سخن گفت  مجاور  استان های  از  بیماری زا  موارد  کنترل 
و بر تأسیس کوره های لاشه سوز در شهرک های سه گانه 

دام پروری بهبهان تأکید کرد.
وی همچنین مسئولین ذی ربط را به نظارت دقیق بر دفن 

استاندارد لاشه های حیوانات دلالت داد.
در این جلسه امین محمدپور رئیس دانشکده علوم پزشکی 
بهبهان با اشاره به 17 مورد گزش، از احتمال ابتلا به هاری 

سخن گفت و هاری را معادل مرگ توصیف کرد.
محمدپور اظهار داشت: با رعایت همه جوانب محیط زیستی 
باید جمعیت حیوانات زیان رسان مهار و از آسیب رسیدن 
به مردم جلوگیری شود. فرماندار بهبهان نیز با تأکید بر 
کنترل تعداد حیوانات آسیب رسان، عنوان داشت: در آینده 
و  مردم نهاد  سازمان های  همراهی  و  مشارکت  با  نزدیک 

همه عوامل مرتبط، این مسئله را ساماندهی خواهیم کرد.
در پایان جلسه حمید ورزشی شهردار بهبهان نیز از انجام 
فراخوان برای حمل پسماندهای عفونی خبر داد و عنوان 
محل  چند  تعیین  و  آبزیان  دریاچه  جانمایی  برای  کرد: 
ایجاد  سبب  که  به گونه ای  دریایی،  محصولات  فروش 
ترافیک در محلی خاص نگردد، در حال رایزنی با بخش 

خصوصی هستیم.

درجریاندیداروزیرنیروازبهبهانمورد
مطالبهقرارگرفت؛

 تأسیس ناحیه مستقل برق بهبهان

بازدید  این  در  خلیجی: محمد خبری/ سرویس
انتظارات  بر  تأکید  با  بهبهان  نماینده  کشت زر  حبیب اله 
بهبهان،  مستقل  ناحیه ای  برق  ایجاد  بر  بهبهان  مردم 
ازلحاظ تاریخی و ظرفیت های شهرستان بهبهان آن را از 
بدیهی ترین توقعات مردم خواند و از وزیر نیرو درخواست 
کرد، دستورات منجر به نتیجه را به زیرمجموعه وزارتخانه 
ضمن  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  این  نماید.  ابلاغ 
تشکر از همکاری های دولت در راه اندازی نیروگاه 500 
مگاواتی خصوصی سیکل ترکیبی بهبهان، آن را با توجه 
توسعه  جهت  و  دانست  ناکافی  موجود  ظرفیت های  به 
شهرستان و اشتغال جوانان بهبهانی خواستار ادامه کار تا 

راه اندازی نیروگاه 1000 مگاواتی شد.
آیین  در  نیز  بهبهان  شهرستان  فرماندار  حری  محمد 
بهبهان  ترکیبی  سیکل  نیروگاه  بخار  واحد  افتتاحیه 
بهبهان  شهرستان  داشت:  اظهار  نیرو  وزیر  به  خطاب 
سیکل  و  آریوبرزن  )مارون،  نیروگاه  سه  بودن  دارا  با 
پالایشگاه  بزرگی همچون  و مصرف کننده های  ترکیبی( 
سیمان  کارخانه  و  خلیج فارس  پالایشگاه  یک،  بلند  بید 
و... متأسفانه زیرمجموعه برق ناحیه شرق است؛ علی رغم 
عنوان  تحت  شدن  مستقل  درخصوص  جناب عالی  دستور 
برق ناحیه ارجان، این مهم هنوز عملیاتی نشده و نیاز به 
دستور و تأکید مجدد دارد. محمد حری، بهبهان را یکی 
از قطب های کشاورزی و دام پروری در منطقه دانست و 
با توجه به تولیدات بسیاری ازجمله خرما، گل نرگس و... 
عنوان داشت: شهرستان بهبهان به لحاظ آب های زیرزمینی 
مشکلاتی  بروز  موجب  امر  این  و  دارد  بالایی  ایستابی 
با  وی  است.  شده  منازل  زیرزمین  آب گرفتگی  ازجمله 
اشاره به این ظرفیت جهت بهره بردن در حوزه باغداری و 

کشاورزی، خواستار صدور مجوز حفر چاه گردید.
حری تأکید کرد که سد کوثر بر روی رودخانه خیرآباد 
است که در استان کهگیلویه قرار دارد و در شرایطی که 
اداری، اخذ  به دلیل فرآیند طولانی  نیاز به آب  داریم  ما 
تخصیص آب مشکلاتی را برای ما به وجود می آورد، بر 
این اساس وی از وزیر نیرو درخواست کرد زمان استفاده 

از حق آبه با تشخیص مدیران در بهبهان تعیین گردد.
یادآور می شود رضا اردکانیان وزیر نیرو به همراه جمعی 
عمرانی  معاون  هاشمی زاده  فرامند  همچنین  و  مدیران  از 
ترکیبی  سیکل  نیروگاه  بخار  واحد  خوزستان،  استانداری 

بهبهان را افتتاح نمودند.

استان بوشهر
کنگان

ازاعتباراتداخلیسازمانبنادر؛
اسکله جدید کنگان کلنگ زنی 

می شود

 
از  فرماندار شهرستان کنگان گفت: اسکله جدید کنگان 

اعتبارات داخلی سازمان بنادر کلنگ زنی می شود.
از احداث  با خبرنگار مهر  فتح الله نوروزی در گفت وگو 
اسکله جدید در بندر کنگان خبر داد و اظهار داشت: توسعه 
زیرساخت های شهرستان را به صورت ویژه دنبال می کنیم 
که یکی از موضوعات مهم بهبود وضعیت زیرساخت های 
اسکله  احداث  اضافه کرد: درخصوص  است. وی  بندری 
مدیرعامل  راستاد  با  را  نشستی  کنگان  بندر  در  جدید 
و همچنین کارشناسان  و کشتیرانی کشور  بنادر  سازمان 
در  نشستی  همچنین  و  داشتیم  سازمان  این  زیرمجموعه 
سازمان برنامه وبودجه داشتیم و بحث های مختلفی با حضور 

کارشناسان سازمان بنادر انجام گرفت.
وی اظهار داشت: نتیجه نهایی نشست این شد که از محل 
داخلی اعتبارات سازمان بنادر و کشتیرانی کشور، نسبت 

به ایجاد اسکله جدید بندر کنگان اقدام شود.
فرماندار شهرستان کنگان در ادامه یادآور شد: جا دارد از 
مدیرعامل سازمان بنادر و کشتیرانی کشور بابت همراهی 
اراده وی را  باشم.  این موضوع، تشکر ویژه ای داشته  در 

برای انجام این کار قوی دیدم.
اسکله گفت:  این  نوروزی همچنین درخصوص جانمایی 
اینکه در  است ضمن  انجام شده  این کار  مطالعاتی  طرح 
فرماندار  دارد.  وجود  نیز  بنادر  سازمان  مطالعاتی  طرح 
با تقدیر از نقش پررنگ نماینده مردم  شهرستان کنگان 
امتیاز بسیار  این  جنوب استان بوشهر درخصوص گرفتن 
مهم و زیرساختی برای منطقه بیان کرد: الماسی در جلساتی 
که در پایتخت انجام می شود قدرت رایزنی بسیار بالایی 
را داشتند و برای تحقق این خواسته مردمی به شکل کامل 

و بسیار مؤثر با ما به عنوان پیگیر کننده همراهی کردند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

رئیسسازمانصنعت،معدنوتجارت
کهگیلویهوبویراحمدخبرداد:

صادرات 2/5 میلیون دلاری 
 محصولات غیرنفتی 

کهگیلویه و بویراحمد به خارج کشور

و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
بویراحمد گفت: در هفت ماهه سال جاری 2.5 میلیون دلار 
آسیایی  و  اروپایی  به کشورهای  استان  از گمرک  کالا 

صادر شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج، داریوش دیودیده 
در نشست کارگروه صادرات غیرنفتی به ارائه گزارشی از 
صادرات 7 ماهه از طریق کمرگ استان پرداخت و اظهار 
کرد: تعداد اظهارنامه های صادراتی از 31 مورد مدت مشابه 
سال گذشته به 43 مورد در سال جاری رسیده و طی همین 
مدت 661 تن کالا به ارزش 2.5 میلیون دلار به خارج از 
کشور صادر شد. رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
درصدی   64 افزایش  به  اشاره  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
جاری  سال  در  غیرنفتی  محصولات  صادرات  ارزش 
شیرین بیان،  عصاره  و  زعفران  عصاره  موکت،  گفت: 
خوراکی  قطره های  انواع  بهداشتی،  و  لوازم آرایشی  انواع 
استان  صادراتی  محصولات  مهم ترین  رز  گل  درختچه  و 
هستند که به کشورهای آلمان، افغانستان، عراق، سوئیس، 

امارات متحده عربی و آفریقای جنوبی صادر شدند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود یکی از برنامه های 
تقویم  تهیه  را  استان  صادرات  توسعه  کارگروه  سالانه 
پایان  تا  کرد:  عنوان  و  دانست  تخصصی  نمایشگاه های 
سال جاری 20 عنوان نمایشگاه تخصصی در سطح استان 
این  از  مورد   5 گذشته  ماه های  در  که  پیش بینی  شده 
نمایشگاه ها  سایر  اسفند  اوایل  تا  و  برگزار  نمایشگاه ها 
برگزار خواهند شد. این مسئول عنوان کرد: با برگزاری 
با  این نمایشگاه ها، تجار، اصناف و تولیدکنندگان استان 
آخرین دستاوردها در بخش های تولیدی و اقدامات صوت 
و  کالا  صاحبان  و  فناوران  میان  و  می شوند  آشنا  گرفته 
نیازسنجی ها  و  می شود  برقرار  ارتباط  ما  تولیدکنندگان 
در  که  است  هدفی  مهم ترین  این  که  می گیرد  صورت 

برگزاری نمایشگاه های تخصصی دنبال می کنیم.
دیودیده با اشاره به عرضه محصولات و تولیدات استان در 
آخرین  نمایش  بر  علاوه  گفت:  تخصصی  نمایشگاه های 
تخصصی  نمایشگاه های  در  استان  دستاوردها، محصولات 
عرضه می شوند و سایر تولیدکنندگان با ظرفیت های استان 
باید  استان  اقتصادی  از همه بخش های  آشنا می شوند که 

برای برگزاری بهتر این نمایشگاه ها همکاری کنند.
و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
در  محصولات  عرضه  تداخل  درخصوص  بویراحمد 
نمایشگاه ها  تقویم  در  گفت:  تخصصی  نمایشگاه های 
عنوان تخصصی بودن مشخص شده و به صورت کتبی هم 
به مجریان نمایشگاه اعلام شده که نمایشگاه ها نباید خارج 
از عنوان مصوب شده برگزار شوند و اگر کسی بخواهد 

در این زمینه عدول کند برخورد خواهد شد.

اغلب مدارس آباده با مشکل تجهیزات گرمایی و سرمایی مواجه است
مدیرکل نوسازی مدارس فارس بابیان اینکه 170 مدرسه در شهرستان آباده فعالیت دارند گفت: بیشتر مدارس شهرستان آباده با مشکل کمبود 
یا اشکال در تجهیزات و سیستم گرمایی و سرمایی مواجه هستند. به گزارش ایرنا سرفراز موصلی در بازدید معاون وزیر آموزش وپرورش 

از مدارس آباده افزود: 17 هزار دانش آموز در مدارس شهرستان آباده تحصیل می کنند که بیشتر مدارس همچنین مشکل تجهیزات دارند. 
او ادامه داد: تعداد 30 مدرسه نیز به دلیل فرسوده بودن نیاز به تخریب و بازسازی دارند. یکی از مدارسی که از آن بازدید شد هنرستان فنی 
شهید چمران آباده بود. این هنرستان 60 سال قبل ساخته شد و از هنرستان های قدیمی استان است که مدیرکل نوسازی مدارس استان گفت: 

چون آباده شهر ملی منبت شده است و با قدمتی که این هنرستان دارد، به زودی کار تخریب و بازسازی این هنرستان را آغاز می کنیم.
مهرالله رخشانی مهر رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور بابیان اینکه اولویت این سازمان اتمام پروژه های نیمه تمام خیرساز و مدارس است 
به ایرنا گفت: 150 میلیارد تومان اعتبار برای سیستم های سرمایی و گرمایی مدارس اختصاص دادیم و برای تجهیزات مدارس آباده نیز کمک 

خواهیم کرد. اولین مدرسه در آباده در سال 1285 شمسی راه اندازی شد.


